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1.Styrets sammensetning 

 

Styret for sesongen 2014/2015 har bestått av: 
 

Leder  Siri Sønsteby 

Nestleder  Kjell-Erik Gisleberg  

Kasserer  Halvor Gjerdingen (ansvar mot langrenn)  

Sekretær  Lene Schonhowd  

Styremedlem   Ole Anders Flaagen (ansvar mot dugnad)  

Styremedlem  Hanne Ensrud/Nils Arne Johnsrud (ansvar mot økonomigruppe)  
Varamedlem  Jarle Bang (ansvar mot Lygna skisenter) 
 
Ungdomsrepresentant har vært Anders Sønsteby Flaagen 
 
Valgkomiteèn, og senere styret, strevde med å finne ny leder. Siri Sønsteby var sporty og tok vervet, 
noe som har fungert meget bra. Hun har gjort en strålende jobb. Jarle Bang har vært varamedlem og 
fungert som SÅS sin representant i Lygna Skisenter. Dette for å dele opp arbeidsoppgavene i styret 
slik at arbeidsbelastningen på den enkelte, og spesielt leder, blir for stor. Senere trakk Hanne Ensrud 
seg fra styret pga skolegang, og Nils Arne Johnsrud overtok for henne omtrent halveis i sesongen. 
 

2.Styrets arbeid  
 

Vi har avholdt 12 styremøter. Halvårlig møteplan har blitt fulgt. I tillegg går mye av 
kommunikasjonen via både epost, facebook og sms.   

Styret har fordelte ansvarsområder innad i styret. Hele veien er det imidlertid et smidig samarbeid som 
har fungert bra. Nils Prestkvern sitter fortsatt med ansvar for hjemmesiden, og han er vår faste tidtaker 
på renn.  

3.Økonomi/Sponsorer 
 

Økonomien i skigruppa, ved inngangen til neste sesong, må regnes som god, tross at vi ikke har 
mottatt noen pengegaver i år. Men vi har mottatt spillemidler på 5936,- som er brukt på nye matter 
til standplass. Det er også innkjøpt våpenskap for disse pengene. 
En stor takk til hovedlaget som var så reale å slette vår gjeld fra forrige sesong på 
selvanviserne. Dette var 47 450,- og var et kjærkomment tilskudd for oss. 
Sås har også denne sesongen hatt en økonomi gruppe i arbeid. Gruppa har bestått av Ole Anders 
Støen, Nils Arne Johnsrud og Hanne Ensrud. De har videreført sponsoravtalene fra forrige sesong. De 
sponsorene det gjelder er; Sparebank 1, G-sport, Trox Auranor og Johnet. En stor takk til sponsorene 
våre.  
Salg av tørkepapir/ toalettpapir sammen med arrangement av Lygnasætersprinten gjør også at det er 
god økonomi i laget.  
I romjula hadde vi en telledugnad på Coop Gran som gav oss 10 000,- i inntekt. Små og store 
møtte opp. 

 
4.Salg av toalettpapir / tørkeruller 

 

Ole Anders og Siri har hatt ansvaret for kontakt og distribusjon av papir fra "Idrettshjelpen.no" som er 
vår leverandør. Vi har avholdt en dugnad på salg, hvor alle utøver familier måtte selge ti sekker hver. 
Dette må videreføres for neste sesong. 
 
  

 
 



5.Aktiviteter  

 

Klubben har vært representert i ulike kretsrenn — Østlandsmesterskapet — Hovedlandsrennet, både 
langrenn og skiskyting – Statcraft junior Cup/Finalen og NM for junior.  
Vi har i inneværende sesong hatt aktive løpere i langrenn og skiskyting med mange gode 
topplasseringer. Vi har også god rekruttering i klubben.  
Vi har hatt stort sett faste treningsdager i skiskyting, vekselvis man/tors. Langrennsgruppa har hatt et 
velfungerende samarbeid med Gran IL Langrenn også i år. 
Team Lygna skiskyting har hatt ansvaret for våre utøvere fra 16 år og eldre. 
3 jenter i 15 årsklassen har hospitert på TLS i stor grad. Dette fordi vi ikke har lykkes med å skaffe 
egen skiskytter trener for denne gruppen. De har hospitert på en ukentlig trening og fått tilbud om å 
delta på ulike hjemmesamlinger. 
  
 
Trenere skiskyting:  
Det er en stor utfordring å få tak i skiskytter trenere på Hadeland. 

Kjell-Erik Gisleberg har derfor tatt ansvaret for alle opp til 15 år, og har gjort en enestående innsats 
gjennom sesongen. 2 kvelder i uka vinteren igjennom har han stilt opp. En stor takk til Kjell Erik. 

  
Trener langrenn:  

For langrennsløperne er det Halvor Gjerdingen som har vært trener. En stor takk til han også.  

 
Trippelrenn:  

Det er arrangert til sammen 6 trippelrenn i 2014, i tillegg kommer klubbmesterskapet på Lygna 
skisenter med alle medlemsklubbene. Trippelrennene var også i år som Telenorkarusell renn, som bla 
resulterer i fine tilleggspremier fra Telenor. Vi markerte også World Snow Day 18.01 med ekstra 
premier til utøverne. Det er et stort antall deltagere fra de minste alderstrinnene men igjen en svak 
representasjon fra løpere fra 13 år og oppover.  
 
 

6. Løpere  
Aktive løpere gjennom sesongen:  

Skiskyting;  
 

Julie Sønsteby Flaagen  

Anders Sønsteby Flaagen 

Vebjørn Sørum  

Iver Gjestvang Olimb  

Ine Skjellum  
Sindre Schonhowd  

Andrea Johnsrud  

Hannah Johnsrud  

Ola Johnsrud  

Kamomilla Sunde  

Oda Støen Kolkinn  

Anton Støen Kolkinn  

Oskar Gisleberg  

Sindre Molden Stenbro  

Jonas Molden Stenbro  

Nicolai Mjør Ødegård  

Anders S Espen  

Erik Espen 
Oliver Engeli 
Ole Anders Egge Granlund 
 

 



Langrenn;  
Sigurd Gjerdingen  
Hanna Gjerdingen  

Halvor Gjerdingen  

Anders S. Flaagen  

Julie S. Flaagen  

Oda Støen Kolkinn  

Anton Støen Kolkinn  

 
 

7.Sportslige resultater 
 

SÅS er en liten klubb, men jammen er det gode resultater blant våre utøvere. Dette både 
innen skiskyting og langrenn. SÅS er representert på små og store kretsrenn, landsrenn, 
Hovedlandsrenn og Norges Cup. 
 
Vebjørn Sørum har tatt to NM gull denne sesongen. Han tok gullmedalje i Alta under NM 
sprinten der. Han tok også NM gull på rulleski, også det sprint, i september. Videre har han 
tatt flere medaljer i Norges cup renn, blant annet sølv i finalen fellesstart. Sammenlagt i 
Statkraft Junior Cup ble Vebjørn nr 4. 
 
Iver Gjestvang Olimb tok gull under Østlandmesterskapet på Fet, Normal distansen. Videre 
ble han nr 6 som beste plassering i Statkraft Junior Cup. Sammenlagt ble Iver nr 25. 
 
Oda Støen Kolkinn har flere sterke plasseringer. De beste er nr 8 på Liatoppen, og nr 1 og 3 
på Sparebank 1 Cup/KM Buskerud skiskytterkrets på Svene. Oda vant også en tur til 
Frankrike i sommer med andre skiskytter ungdom. Turen er i regi av NSSF, og vil bli en 
stor opplevelse. 
 
Jentene i 15 årsklassen, Oda Støen Kolkinn, Andrea Johnsrud og Kamomilla Sunde, gikk på 
et eget lag, Oppland 1, under Hovedlandsrennet på Svene. Jentene gjorde det sterkt og ble nr 
6. 
 
Sås har også dratt hjem en rekke medaljer i KM skisskyting, aldersbestemte klasser. Videre 
markerte våre utøvere seg godt i Exel cupen i skiskyting for 11-16 år. 
 
Anders Sønsteby Flaagen gjorde en meget sterk Birken debut på den sterke tiden 02:54:33. 
Han ble nr 9 i sin klasse. 
 
Sigurd Gjerdingen representerte også SÅS under Hovedlandsrennet langrenn sammen med 
Oda Støen Kolkinn. Ellers er det flere av våre skiskyttere som representerer Gran IL innen 
langrenn. 

 
 

7. Egne renn  
 

28. januar hadde vi Hadeland Gjensidige cup som er en del av trippelrennene i mars.  

21.mars hadde vi Lygnasætersprinten i skiskyting sammen med Tingelstad SSK — denne ble 
gjennomført som supersprint. Rennet er populært og trekker mange deltakere. 

Sås rennet ble forsøkt arrangert i februar. Det var imidlertid så få påmeldte at styret 
dessverre så seg nødt til å avlyse arrangementet.  



8.Representasjoner 
 

Kretsting Oppland Skiskytterkrets   Avholdes på Beito 15.06. 

Styremøter i Lygna Skisenter  Jarle Bang  
Årsmøte Øståsen skiløyper  Jarle Bang 
Årsmøte Gran Idrettssråd  Espen Grina  
Styremedlem i Team Lygna 
Skiskyting  

Anne Lise Hansen 

Styremedlem i Team Lygna 
Skiskyting  

Halvard Olimb  

Styremedlem Oppland 
Skiskytterkrets  

Hanne Ensrud  

Høstmøte i OSSK 
Kjell Erik Gisleberg, Siw Anett Granlund Woldengen, 
Siri Sønsteby 

 

 

 
9.Samarbeid  
 

Vi har som tidligere år hatt samarbeid med Gran IL på trener siden i langrenn og alle 
trippelrenn er arrangert sammen med Gran IL. Dette samarbeidet er nå veletablert og 
fungerer veldig bra. 
 

På skiskyttersiden har vi samarbeid med Tingelstad Skiskytterklubb. Skiskytterrenn som er 
arrangert på Lygna er også i samarbeid med Tingelstad Skiskytterklubb. 
  
Vi har knyttet oss til et samarbeid med Team Hadeland langrenn denne sesongen, da det 
har vært aktuelt for noen av våre utøvere å delta der. Fortrinnsvis på rekrutt siden. 
Hvordan det blir kommende sesong er foreløpig ikke på plass. Sås har blitt tatt godt imot 
av THL. 
  
Samarbeidet med Team Lygna Skiskyting fortsetter som tidligere. Nytt fra forrige 
sesong var at rekruttene ikke kom opp på teamet. Ingen løpere blir tatt opp før ved 
junioralder. Imidlertid legges det opp til noe hospitering og samarbeid.  
 
En gruppe for 15-16 åringene er i disse dager under planlegging og opptrapping. Dette 
for å få til et godt tilbud for 15-16 åringene på Hadeland. Denne gruppen blir et 
samarbeid mellom Sås og Tingelstad, og gruppen vil for det meste være foreldrestyrt. 
Ønske er å få ansatt en trener. 
 
Vi har også inngått avtale angående innkjøp av diverse utstyr/ammunisjon med Landrø 
på Lillestrøm. 
 

10.Dugnader  
 

Det er avholdt en rekke dugnader på skiskytteranlegget. Selvanviserne trenger stadig 
vedlikehold. Videre er det satt opp et skur ved siden av «bua» til oppbevaring av mattene. 
En stor takk til Ole Anders Flaagen og Svein Hansen for denne jobben.  



«Bua» har fått innvendig strøm/lys, og den er malt og det er satt inn bord/stoler. Et flott 
oppholdssted å holde varmen under kalde dager på høst/vinter. «Bua» har fått ny og flott 
dør, og det er satt inn kodelås. Dette vil forhåpentligvis holde herværket unna. 
«Bua» er nå rengjort og klar for sesongstart. 
 
 
 
 

11.Løypekjøring 
  

Øståsen Skiløyper har hatt ansvaret for løypekjøring gjennom sesongen med fast kjøring før 
trippelrenn og helg. Dette har fungert bra og vi håper avtalen kan videreføres til neste sesong. 
 
 
 
  

12.Lygna Skisenter  
 

På skisenteret har det vært dugnadsarbeid på snøproduksjon i november/desember. 
Vaktlister er satt opp i regi av skisenteret når kuldegradene har vært på plass. Det har 
også vært opprydding etter vinterens renn med dugnadsfest etter opprydding.  

Pensjonistgruppa har fungert meget bra, de jobber med forefallende arbeid og er til stede ved 
arrangementer på skisenteret.  
 
Lygna skisenter har fått tildelt NM Langrenn 2017, og det er store planer og utbedringer der 
oppe. Via vårt medlemskap i skisenteret, vil dette resulterere i en økende arbeidsmengde også 
for SÅS. Jarle Bang fungerer som SÅS sin representant, og han tar det meste av disse 
arbeidsoppgavene. 
 

 
13.Målsetting 2015/2016  
 

• Opprettholde økonomi og aktivitetene i skigruppa. Ivareta de løperne som kommer  

"nedenifra," og sørge for et fortsatt godt rekrutteringsarbeid.  
• Sørge for god ivaretakelse av 15 og 16 åringene og få på plass en god 

gruppe/samarbeid med Tingelstad for denne aldersgruppen.  
• Opprettholde et godt treningsamarbeid med Gran IL langrenn.  
• Arrangere SÅS rennet januar/februar 2016 
• Arrangere Lygnasætersprinten mars 2016 
• Øke salg av toalett/tørkepapir 
• Delta i planlegging og utarbeiding av NM 2017 med Lygna skisenter 
• Lage et elektronisk medlemsregister i samarbeid med Hovedstyret 

 
 

  
For skigruppa i Søndre Ål Sportsklubb  

 
 

Lene Schonhowd  



 

 


